
Protokół Nr V/24
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 29 sierpnia 2024r.

V Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Mateusz Szweda – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:53 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
– Sonia Gazda
– Jan Mach
– Marzena Styrczula-Maturska
– Mariusz Wojtanowicz. 

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr V/29-40/24.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 16 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marię Mierzwa-Owczarek. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Krzysztofa Giel oraz Radnego Michała 
Macioszek. Na Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Krzysztofa Giel.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Urszula Zienc
NIEOBECNI (5) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Anna Szymik, Mariusz 
Wojtanowicz

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
Przewodniczący poinformował, że zachodzi konieczność wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą i Miastem Czerwionka-



Leszczyny, a Miastem Orzesze w sprawie przekazania przez Miasto Orzesze Gminie i Miastu 
Czerwionka-Leszczyny zadań w zakresie zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na 
terenie miasta Orzesze, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych 
im.W.Sherborne w Czerwionce-Leszczynach, który był już omawiany i zaopiniowany pozytywnie na 
Komisji Budżetu. 

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały dotyczącego wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Gminą i Miastem Czerwionka-Leszczyny, a Miastem Orzesze w sprawie 
przekazania przez Miasto Orzesze Gminie i Miastu Czerwionka-Leszczyny zadań w zakresie zapewnienia
uczniowi niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie miasta Orzesze, bezpłatnego transportu i opieki 
w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych im.W.Sherborne w Czerwionce-Leszczynach. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Urszula Zienc
NIEOBECNI (5) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Anna Szymik, Mariusz 
Wojtanowicz

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z IV Sesji.
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy.
Na wstępnie Przewodniczący podziękował Sekretarz Miasta p.Jolancie Szubert, która przeszła na 
emeryturę. Zwrócił uwagę, że pracowała 18 lat w Urzędzie Miejskim Orzesze, z czego 10 lat na 
stanowisku sekretarza. Przywitał również nową sekretarz Panią Anetę Russek. 

Pani Elżbieta Goralczyk Przewodnicząca Orzeskiej Rady Seniorów przedstawiła dotychczasową 
działalność Rady. Zauważyła, że jednym z wniosków Rady było uruchomienie punktów przyjmowania 
wniosków o wypłatę bonu energetycznego w każdym sołectwie i dzielnicy. Zaprosiła na organizowane 13
września 2024r. wydarzenie: Orzeski Piknik dla Zdrowia „Żyjesz zdrowo. Żyjesz kolorowo”. Poprosiła, 
aby poprzez sołtysów rozpropagować wśród mieszkańców informację o Pikniku. 

Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały Radnym 
dostarczone w formie pisemnej. Poruszył tematy dotyczące:     
- podpisania umowy współpracy z klubem sportowym Górnik Zabrze. Dodał, że podobna umowa 
prawdopodobnie zostanie podpisana z klubem sportowym Ruch Chorzów,     
- podpisania umowy z Katowicką Specjalną Strefą Ekonomiczną. Dodał, że wkrótce odbędzie się 
spotkanie informacyjne przedstawicieli strefy z przedsiębiorcami i przedstawicielami Klastra Energii. 
Dopowiedział, że miasto nie będzie ponosiło z tego tytułu żadnych dodatkowych kosztów,                         
- oddelegowania urzędników we wrześniu br. do każdego sołectwa i dzielnicy, aby mieszkańcy mogli 
złożyć wniosek o wypłatę bonu energetycznego. Dodał, że z taką inicjatywą wyszła Orzeska Rada 
Seniorów,                                                                                                                                                         



- akcji krwiodawstwa, która odbędzie się 31 sierpnia br. przy Urzędzie Miejskim Orzesze,                         
- oddawania głosów w ramach Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego na Szpital Chorób Płuc w 
Orzeszu, który zgłosił swój projekt na ogród dla pacjentów,                                                                          
- akcji „Wymień surowce wtórne na sadzonki roślin”, która odbędzie się 7 września 2024r. na targowisku
w Orzeszu oraz odbywającego się równocześnie wydarzenia „O powietrze dbamy – bezpiecznie i zdrowo
oddychamy”,                             
- budowy boiska w Jaśkowicach,     
- przyjmowania wniosków do planu ogólnego do 20 września br.,     
- czyszczenia rowów melioracyjnych na terenie miasta,     
- odsłonięcia obelisku upamiętniającego powstańców śląskich. 

                                                                                       
Na posiedzenie dotarła Radna Anna Szymik – 17 osób obecnych na sali. 

                                                               
Radni poruszyli tematy związane z:     
- modernizacją kompleksu sportowego „Moje boisko – ORLIK 2012”,                 
- oceną wniosków o dofinansowanie z funduszy unijnych dla placówek oświatowych SP7, SP10, SP1, P1 
na wykonanie termomodernizacji obiektów,      
- etapami, na jakich obecnie znajdują się wszystkie remontowane drogi,     
- odpowiedzią Zarządu Dróg Wojewódzkich dotyczącą zmiany projektu przebudowy drogi wojewódzkiej 
Nr 925 i uwzględnienia wykonania przejścia dla pieszych w rejonie skrzyżowania z ulicą Pocztową i 
Dworcową,                                         
- pracami nad sporządzeniem planu ogólnego,                   
- brakiem oświetlenia na ul.Jaśkowickiej,     
- postępowaniem RDOŚ w sprawie wydania decyzji administracyjnej dotyczącej ustalenia 
środowiskowych uwarunkowań dla przedsięwzięcia pn.: „Uzupełnienie sieci kolejowej o połączenie 
kolejowe Jastrzębia-Zdroju z Katowicami”,                 
- przetargiem na samochód z napędem elektrycznym wyposażony w urządzenia do kontroli jakości 
powietrza,                 
- planowanym przebiegiem Kolei Plus,     
- konkursami ofert na zadania publiczne, w których biorą udział organizacje pozarządowe. 

                
Przewodniczący przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady:     
- mieszkańców z prośbą o pomoc w uporządkowaniu posesji przy 22-Lipca,     
- mieszkanki w sprawie remontu ul.Mickiewicza,     
- zaproszenie firmy Solartechnik na spotkanie organizowane z mieszkańcami w sprawie planowanej 
inwestycji budowy magazynów energii,     
- mieszkańców o remont oraz dokończenie utwardzenia bocznego odcinka ul.Traugutta. 

                 
    

5. Uchwały:

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 
2024-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Skarbnik Miasta powiedziała, że do projektu uchwały wniesiono zmianę związaną z dowożeniem 
uczniów do placówek oświatowych w roku szkolnym 2024/2025.                                                                 

                       



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2024-
2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Skarbnik Miasta powiedziała, że wprowadzono dodatkową zmianę związaną z przesunięciem środków 
przeznaczonych na utwardzenie działki w Jaśkowicach do działu „Kultura fizyczna. Obiekty sportowe” i 
zadanie nazwano ogólnie wydatki majątkowe dot. sportu i rekreacji w Jaśkowicach.

\
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

c) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze nr XVIII/226/16 
dotyczącej wprowadzenia wspólnej obsługi dla jednostek organizacyjnych Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze nr XVIII/226/16 dotyczącej 
wprowadzenia wspólnej obsługi dla jednostek organizacyjnych Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4



Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

d) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Orzesze nr X/101/19z dnia 27 
czerwca 2019r. dotyczącej trybu prac nad projektem uchwały budżetowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały Rady Miejskiej Orzesze nr X/101/19z dnia 27 czerwca 
2019r. dotyczącej trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

e) Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Przedstawił protokół z dnia 22 sierpnia 2024r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii 
organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w sprawie:
- określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych,
- ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych gminnych. 

                                               
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Daniel Spendel



NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

f) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 
publicznych gminnych
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 
publicznych gminnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

g) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu dotyczącego przywrócenia przewozów pasażerskich 
na linii kolejowej nr 169 Tychy - Orzesze-Jaśkowice
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.
Powiedział, że apel dotyczący przywrócenia przewozów pasażerskich na linii kolejowej nr 169 Tychy – 
Orzesze-Jaśkowice zostanie skierowany m.in. do Marszałka Województwa Śląskiego. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia apelu dotyczącego przywrócenia przewozów pasażerskich na linii 
kolejowej nr 169 Tychy - Orzesze-Jaśkowice. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Zawiści 
działka nr 603/26
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Zawiści działka nr
603/26. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej przy 
ul.Jaworowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej przy ul.Jaworowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Michał 
Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kalita
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej
przy ul.Budowlanych-Ramży
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Budowlanych-Ramży. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc



NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

k) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 
ul.Odrodzenia
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 
ul.Odrodzenia. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

l) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą i 
Miastem Czerwionka-Leszczyny, a Miastem Orzesze w sprawie przekazania przez Miasto Orzesze 
Gminie i Miastu Czerwionka-Leszczyny zadań w zakresie zapewnienia uczniowi 
niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie miasta Orzesze, bezpłatnego transportu i opieki w 
czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych im.W.Sherborne w Czerwionce-Leszczynach
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą i Miastem 
Czerwionka-Leszczyny, a Miastem Orzesze w sprawie przekazania przez Miasto Orzesze Gminie i 
Miastu Czerwionka-Leszczyny zadań w zakresie zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, 
zamieszkałemu na terenie miasta Orzesze, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu 
Szkół Specjalnych im.W.Sherborne w Czerwionce-Leszczynach. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

    



6. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2024 roku.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2024 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
NIEOBECNI (4) Sonia Gazda, Jan Mach, Marzena Styrczula-Maturska, Mariusz Wojtanowicz

7. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął V Sesję
Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu oraz informując, że kolejna Sesja 
odbędzie się 19 września 2024r.

                                                      Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Maria Mierzwa-Owczarek                  mgr inż. Mateusz Szweda

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


